
Geacht college, geachte raadsleden, 
 
Met enkele raadsleden hadden wij vanaf vrijdag al contact vanwege de totale deceptie 
donderdagavond. 
 
Voor de transparantie sturen wij nu naar iedereen de reactie van de stichting op de 
beeldvormende avond, zie de eerste bijlage, alsook onze reactie op LinkedIn, zie de tweede 
bijlage. Deze discussie is gestart door Aveco de Bondt, die het klaarblijkelijk nodig vond op 
LinkedIn reclame te maken. Van belang zijn onze reacties: 
 
 
 
En 
 
 
 
Wij hopen dat de ernst van de situatie nu toch echt is doorgedrongen.  
 
Zie ook de derde bijlage: Wareco/ Aveco de Bondt kwam al in 2013 met een advies voor de 
gemeente Bergen met waarschuwingstools, zie pagina 5: 
De lengte van de tijdshorizon waarvoor voorspeld wordt, wordt bepaald door de maximale 

bandbreedte (afstand tussen voorspelling voor zeer natte en zeer droge situatie) die wordt 

geaccepteerd. In dit onderzoek is gekozen voor maximaal 30 centime. Op 16 augustus 2013 

varieerde daarmee de 

voorspellingshorizon van 33 tot 110 dagen. Voor 1 januari 2013 was dit 55 tot 200 dagen 

 
En de gemeente Bloemendaal? Wij worden afgescheept met een (waarschijnlijk duur) 
onderzoek uit augustus 2021 (het bekende beleids- en ook het bekende beheerplan), waarin 
West-Aerdenhout werd aangemerkt als infiltratie kansrijk gebied, terwijl vaststaat dat dat 
in november 2023 al niet meer een infiltratie kansrijk gebied is, maar net als Oost-
Aerdenhout: een risico gebied ter zake hoge grondwaterstand! Hoe kan dat nu toch??? 
 
Onze vraag: wat gaat de gemeente, college van burgemeester & wethouders en de raad nu 
z.s.m. doen? 
 
Met vriendelijke groet,  
Stichting duurzaam natuur en waterbeheer Zuid-Kennemerland, 
 
 


